



北京体育大学 2023年 国际研究生学历项目招生简章

2023 Beijing Sport University Master and PhD Programs in Chinese for International Students

全国重点院校 国家"211工程"重点建设大学 国家首批"双一流"建设高校





—/ 项目简介

北京体育大学目前有12个专业面向国外招收硕士研究生,7个专业面向国外招收博士研究生,具体招生专业、学费等信息详见《2023年北京体育大学国际学生研究生学历项目招生专业目录》。

攻读硕士学位的国际学生学习年限一般为3年; 攻读博士研究生学位的国际学生学习年限一般为4年。完成培养计划、通过学位论文评审及答辩,颁发毕业证书和学位证书。

= 申请资格

1.持外国有效护照的非中国籍公民,并符合教育部《关于规范我高等学校接受国际学生有关工作的通知》(教外函〔2020〕12号)等相关规定。

2.身心健康,达到办理来华签证或居留许可的体 检要求,符合报考我校专业的体检要求,能够保证在 华期间正常学习、生活,体检标准参照《普通高等学校 招生体检工作指导意见》执行。

3.硕士研究生项目申请者,应具有学士学位;博士研究生项目申请者,应具有硕士学位。

4.硕士研究生项目申请者,汉语水平达到HSK5级及以上;博士研究生项目申请者,汉语水平达到HSK6级。

5.无违纪、无治安处罚、无犯罪行为和记录,对华 友好,品行端正,遵守中国法律和学校规章制度,尊重 中国人民风俗习惯。

三|申请方式和时间

报名方式:国际学生报名采用网上申请的方式, 登录http://121.194.16.14/eedepot.aspx进行注册, 并根据要求上传报名材料。

网上报名时间:2023年2月1日至2023年6月1日 (北京时间)。



四/申请材料

1. 本科及本科以上阶段所获得的所有学位证书, 尚未毕业须提供预毕业证明。(最迟须在入学前取得 学位证书)。

2.国籍证明材料:

- (1)申请人护照信息页(有效期在2023年9月30日以后);
- (2)申请人原为中国公民后加入外国国籍的,需提供:

a.2019年4月30日之前注销原中国户籍证明及退出中国国籍的证明;

b.申请人2019年4月30日至申请时的出入中国的 护照签章页;

c.申请人2019年4月30日至申请时在中国境外实际居住2年以上的记录(一年中实际在国外居住满9个月可按一年计算,以入境和出境签章为准)。

- (3)父母双方或一方为中国公民的申请人,提供以下证明材料:
- a.申请人出生即获得外国国籍的证明,或后加入 外国国籍的证明;
- b.申请人父母双方国籍或户籍证明(护照或身份证);
- c.申请人出生即获得外国国籍的,如父母双方或一方为中国公民且有国外永久居留,提供父母相应的永久居留证明;如父母双方或一方为中国公民但未获得国外永久居留,提供申请人退出中国国籍的证明。
- 3.学习成绩单: 硕士专业申请者,须提交本科期间完整的成绩单;博士专业申请者,须提交本科和硕士期间完整的成绩单。

4.语言水平证明(提供至少一项以下材料):

- (1)汉语水平证明
- a. 硕士研究生项目申请者提供HSK5成绩单;博士研究生项目申请者提供HSK6成绩单;
 - b. 其他同等汉语水平证明。
- (2) 母语非英语的学生原则上需提供英语水平证明
 - a.雅思(IELTS)6分及以上成绩单;
 - b.托福(TOEFL)90分及以上成绩单。

5.研究计划:硕士学位申请者须提交不少于800字中文研究计划。博士学位申请者须提交不少于1500字中文的研究经历和研究计划;

6.推荐信: 2封推荐信原件,推荐人应为副教授或相应职称以上的学者,或相关行业内的资深专业人士。

7.无犯罪记录证明原件:

- (1)目前在华的申请人须提供由当地出入境管理 部门或公安机关出具的在华无犯罪记录证明;
- (2)目前不在华的申请人须提供由本国公共安全管理部门出具的无犯罪记录证明。

注意:1.以上所有申请材料若非中文或英文,须提供中文或英文公证件。 2.申请阶段无需邮寄纸质申请材料。



五/ 面试考核

我校将对申请人材料进行审核,审核通过者将于2023年4月至6月参加由报考学院组织的专家面试考核,面试考核采用线上的方式进行,学校根据面试成绩择优录取,面试不合格者不予录取。具体考核时间请及时关注邮箱通知。

学校可以接收由其他学校录取后申请转学的国际学生。转学学生应按照当年度招生简章同一标准参加考核,取得合格成绩后方可录取。

六/ 录取和报到

(一)录取

申请材料审核和面试考核均通过者,学校将于7 月初以电子邮件的方式通知本人,申请者也可登录申 请系统查询录取结果。

学校对录取学生发放录取通知书和"外国留学人员来华签证申请表(JW201或JW202表)"等相关录取材料。自录取完成到相关材料寄出需要4-5周。(录取学生应持录取通知书和JW201/JW202表前往中国驻本国使领馆申请X1或X2来华学习签证)

(二)报到

新生按照录取通知书上的规定时间按时到校报到。各学院辅导员开学前会通过邮件与学生联系,请及时关注邮箱通知。报到时请携带"录取通知书"、"JW201/202表"原件、护照、申请材料原件等材料。如在本国进行过身体检查,请携带所有体检材料原件。

(三)复核

报到时由相关学院对申请人材料进行复核,如发现学生录取通知书、考生信息等证明材料与本人情况不符,或存在弄虚作假、徇私舞弊、双学籍等违规行为,学校有权取消申请人入学资格。



七/ 奖学金

(一)中国政府奖学金

由国家留学基金管理委员会、驻外使(领)馆或有关机构受理申请,上述单位报送申请人信息,商请学校录取,反馈录取信息。详细申请流程请访问中国政府奖学金来华留学管理信息系统:https://study-inchina.csc.edu.cn。

(二)国际中文教师奖学金(孔子学院奖学金)

中外语言交流合作中心组织报名、考试,审核通过的申请人,商请学校审核及录取。申请流程详情参见:http://ccsp.chinese.cn/。最终录取结果以中外语言交流合作中心公布的为准。

(三)北京市政府奖学金

申请人向学校提出奖学金申请,申请时间为入学报到后。学校收到申请材料审核后,按照北京体育大学奖学金评审办法进行评定。

(四)北京体育大学"一带一路"体育人才奖学金

申请人向学校提出奖学金申请,申请时间与报名 申请同期进行。学校收到申请材料后,按照北京体育 大学奖学金评审办法进行评定。

	奖学金项目	资助额度	经费来源	申请时间
Ī	中国政府 奖学金	以官方 公布为准	中国留学基金 管理委员会	以留基委 要求时间为准
	孔子学院 奖学金	以官方 公布为准	中外语言交流 合作中心	2023.06.01前
	北京市政府 奖学金	学费	北京市政府	报到注册后
	北京体育大学 "一带一路"体 育人才奖学金	全额或部分	北京体育大学	2023.06.01前

注:奖学金获得情况将会在录取通知书中说明。



八/ 学费

(一)住宿费:

双人间:70元/人/天 单人间:120元/人/天

(二)其他费用:

1.保险费:约800元/人/学年

2.签证费:约500元 3.体检费:约400元



九/ 联系方式

联系单位: 北京体育大学招生办公室

址: 北京市海淀区信息路48号北京体育大学 校

编: 100084 邮

电 话: 0086-10-62989342

(工作日9:00-11:00、14:00-16:00 北京时间)

真: 0086-10-62989047 фB 箱: admission@bsu.edu.cn

ХХ 址: https://zs.bsu.edu.cn/index

【关于签证】

被录取的学生须持录取通知书和来华学习签 证申请表(JW201/202)到中国使馆申请来华的学 习签证。学习时间在180天以上的须申请X1签证, 在抵达中国后30天内需要到国际交流与合作处将 X1签证转换成学习的居留许可。学习时间在180天 以内可以申请X2签证。

【关于医疗保险】

中国教育部规定,来华留学生必须购买中国 买医疗保险的学生,学校将不予办理注册手续。





About BSU (https://www.bsu.edu.cn/xxgk/xxjj/index.htm)

I Program Introduction

BSU will offer 12 graduate majors and 7 doctoral majors to international students in 2023. For more information about majors, main courses and tuition fees, etc., please refer to the List of 2023 BSU Master and PhD Program Majors for International Students. The study duration for master's programs is 3 years (full-time), and 4 years (full-time) for doctoral programs. The degree and a graduation certificate will be conferred to those who have passed all required exams with satisfactory results and passed the thesis defense.

II / Eligibility

- Non-Chinese citizens who hold a foreign passport and comply with the relevant regulations set by the "Document No. 12 (2020) of Ministry of Education of the PRC".
- Physically and mentally healthy. Outstanding academic performance and potential.
- Bachelor's degree is required for master programs. Master's degree is required for doctoral programs.
- Candidates for master programs should have passed HSK Level 5 or above; candidates for doctoral programs should have passed HSK Level 6.
- Have no record of discipline violation, public security punishment or criminal conduct; show respect towards China and behave well; comply with Chinese laws and university regulations, and respect Chinese customs.

III Application

1.Application Method

BSU offers online applications. Applicants should register at the online system

(http://121.194.16.14/eedepot.aspx) within the given time to fill in the registration information and submit the application materials as required.

2.Application Period

February 1, 2023 ~ June 1, 2023(Beijing Time, GMT+8)

IV Application Materials

1.Degree certificates(in scanned files):

- 1.1Master's program applicants are required to submit undergraduate degree certificate.
- 1.2Doctoral program applicants are required to submit both undergraduate and graduate t degree certificates.
- 1.3 Applicants who have not graduated by the time of application are required to provide an official letter from their current university stating the expected graduation date

2. Nationality certificate

- 2.1 Passport information page (valid after September 30, 2023).
- 2.2 Applications who are originally Chinese citizens and obtained foreign nationalities afterward should provide the following materials:
- (1) Valid passport and a certificate before April 30, 2019, for the cancellation of their original registered residence in China and the renunciation of the Chinese nationality should be provided.
- (2) The entry and exit seal page of visiting China on the applicant's passport from April 30, 2019, to the time of application.
- (3)The proof of residence abroad of at least 2 years by April 30, 2019 (9 months of residence abroad per year may be considered as one year, subject to entry and exit signatures).
- 2.3 Applicants should provide the following materials if one of or both of the parents of the applicant are Chinese citizens:
- (1)Certificate of the applicant obtaining foreign nationality at birth or afterward.
- (2) The nationality or household registration certificate of both of the applicant's parents (passport or ID card).
- (3) For applicants who obtained foreign nationality at birth, if one of or both of the parents are Chinese citizens and have the permanent residence abroad, a certificate of the corresponding permanent residence needs to be provided. If one of or both of the parents are Chinese citizens but have not obtained the permanent residence abroad, certificate of the withdrawal from Chinese nationality of the applicant needs to be provided.

3. Transcripts (in scanned files):

- (1)Master's program applicants are required to submit undergraduate transcripts.
- (2)Doctoral program applicants are required to submit both undergraduate and graduate transcripts.

4. Language proficiency certificate (provide at least one of the following materials)

- 4.1 Chinese language proficiency certificate:
- (1) Applicants for master program shall a certificate of HSK5 or above.
- (2) Applicants for PhD program shall a certificate of HSK6.
- (3) Other equivalent Chinese proficiency certificates.
- 4.2 English language proficiency certificate (required for English as a Second Language students only):
- (1) IELTS at or above 6 points.
- (2) TOEFL at or above 90 points.

5. Personal statement and study plan:

- (1)Master applicants shall submit a research proposal of no less than 800 Chinese characters.
- (2) Ph.D. applicants shall submit a research experience and research proposal of no less than 1,500 Chinese characters.
- 6. Two letters of academic recommendation from scholars who are associate professors or above, or senior professionals in a related academic field. Please follow the instructions on the online system for submission of online recommendation letters or upload the recommendation letters with original signatures.

7. Original certificate of no criminal record:

- (1) Applicants currently in China must provide a certificate of no criminal record in China issued by the local exit and entry administration department or public security organ;
- (2) Applicants who are not currently in China must provide a certificate of no criminal record issued by the local public security administration.

Note

- (1) If any of the above application materials are not in Chinese or English, notarized copies in Chinese or English must be provided.
- (2) There is no need to mail paper materials during the application process.





V / Entrance Interview

BSU will review the application materials. Applicants who have passed the materials review will participate in the expert interview (online) organized by the application school from April to June, 2023. Details about the interview will be sent by email.

BSU may accept applications who apply for transfer from other schools. The transferred students shall participate in the examination according to the same standard of the enrollment rules and regulations. Applications will be selected based on the interview results, and those who fail the interview will not be admitted.



VI / Admission and Registration

1.Admission

Applicants who pass the materials review and the interview will be informed via email by early July, and can also log in to the application system to check the results.

BSU shall issue the "Admission Notice" and the form for "Visa Application for Study in China" (JW201/202 Form) and other relevant admission documents to admitted applicants. It usually takes 4-5 weeks to mail out the materials after the admission process is completed.

Please apply for an X1 or X2 Visa (study visa) at the Chinese Embassy (Consulate) with the BSU Admission Notice and the form for "Visa Application for Study in China" (JW202/201 Form).

2.Registration

Term begins in early September, 2022 and the specific time will be informed on the admission Notice. New students should register in person at BSU within the time specified. The counselor of the school will get in touch with the students before registering. When registering, students are required to present the Admission Notice, JW201/202 Form in original, passport, application materials in original, and four 2-inch certificate photos on white background. Those who already did a physical examination in their home country are required to provide the original medical examination records.

3.Second Review

BSU will conduct a second review on the application materials after admission, and is entitled to withdraw its decision of admission and disqualify any applicant in case of any unconformity between the applicant and their Admission Notice, student information and other materials, or other violations such as fraud or committing irregularities.

VII Scholarships

1. Chinese Government Scholarship

Students applying for "CSC Scholarship" should directly contact the local Chinese Embassy or Consulate. For specific application times and requirements, please refer to the information published by the local Chinese embassy or consulate. When completing the scholarship application form, the applicant should select "Beijing Sport University" as the priority. Please visit https://studyinchina.csc.edu.cn for the detailed application process.

2.International Chinese Language Teachers Scholarship (Confucius Institute Scholarship)

Please visit http://ccsp.chinese.cn/ for logging on to search for recommending institutions, upload application materials online and track the application progress, comments and results.

3. Beijing Government Scholarship

Applicants shall apply to BSU for the scholarship after enrollment and will be evaluated according to BSU's scholarship evaluation method after BSU receives and reviews the application materials.

4.BSU Belt and Road Scholarship

Applicants shall apply at BSU for the scholarship along with their application for the program and will be evaluated according to BSU's scholarship evaluation method after BSU receives the application materials.

Scholarship Program	Amount	Source of Support	Application Time
Chinese Government Scholarship	Full	China Scholarship Council 1	Subject to the time required by the CSC
International Chinese Language Teachers Scholarship (Confucius Institute Scholarship)	Full	Center for Language Education and Cooperation	Before June 1,2023
Beijing Government Scholarship	Tuition	Beijing Municipal People's Government	After enrollment
BSU Belt and Road Scholarship	Full or partial	Beijing Sport University	Before June 1,2023

Note

Scholarship results will be announced together within the Admission Notice.



VIII Tuition and Fees

Accommodation: Twin room: CNY 70/person/day
Single room: CNY 120/person/day

Other fees: Insurance: CNY 800/person/academic year

Visa: around CNY 500

Physical examination: around CNY 400

IX / Contact Information

Admission Office of Beijing Sport University

Address: Room 222, South Office Building, Beijing

Sport University, 48 Xinxi Road, Haidian

District, Beijing

Tel: 0086-10-62989342

(9:00-11:00 and 14:00-16:00 on weekdays, GMT+08:00)

Fax: 0086-10-62989047

E-mail: admission@bsu.edu.cn Website: https://zs.bsu.edu.cn/index



[About Visa Application]

Admitted students shall apply for a Chinese study visa at the Chinese Embassy using the Admission Notice and the form for "Visa Application for Study in China" (JW201/202 Form). Students who will study for more than 180 days shall apply for an X1 visa, and change it to a residence permit at BSU's Office for International Exchange and Cooperation within 30 days upon arrival in China; students who will study for less than 180 days may apply for an X2 visa.

[About Medical Insurance]

students in China must purchase medical insurance offered by Chinese company during their stay in the territory of China. Students can purchase the required medical insurance in their home country, or purchase it from the Student Affairs Department of Beijing Sport University during the registration process. Students are unable to register without purchasing medical insurance as required.

北京体育大学2023年国际学生博士研究生学历项目招生专业目录 Beijing Sport University 2023 PhD Program Majors for International Students

学科门类 Discipline	学院名称 Schools/Colleges	学科名称 Subject	研究方向 Research Directio	学费(元/年) Tuition (CNY/year)
	中国体育战略研究院 Institute of China Sports Strategy	本育人文 社会学 Sports Humanities and Social Sciences Princ Stu 运动人体 科学 Sports Somatic Science Research on Sports Sports Sports Somatic Science Research on Sports	体育社会学研究 Research on Sports Sociology	40,000
	体育商学院 Business School of Sports		体育经济与产业 Sports Economy and Industry Research	40,000
	体育休闲与旅游学院 School of Leisure Sports and Tourism	Social	旅游管理 Tourism Management	40,000
	运动人体科学学院 School of Sport Science	科学 Sports Somatic	运动解剖原理与动作优化 Principle of Sports Anatomy and Motion Optimization	45,000
			运动生理学机制研究 Study on the Mechanism of Exercise Physiology	45,000
			运动表现与生物力学研究 Research on Sports Performance and Biomechanics	45,000
			运动生化与营养研究 Research on Sports Biochemistry and Nutrition	45,000
			运动与体质健康研究 Research on Sports and Physical Health	45,000
			反兴奋剂检测研究 Research on New Technologies and Methods of Anti-Doping Detection	45,000
	中国篮球运动学院 China Basketball College		运动项目教学训练研究-篮球 Sports Teaching and Training Research-Basketball	40,000
	中国足球运动学院 China Football College	训练学 Physical Education	运动项目教学训练研究-足球 Sports Teaching and Training Research-Football	40,000
	中国排球运动学院 China Volleyball College		运动项目教学训练研究-排球 Sports Teaching and Training Research-Volleyball	40,000
体育学	中国田径运动学院 China Athletics College		运动项目教学训练研究-田径 Sports Teaching and Training Research-Athletics	40,000
Sport Science	中国游泳运动学院 China Swimming College		运动项目教学训练研究-游泳 Sports Teaching and Training Research-Swimming	40,000
	体能训练学院 School of Strength and Conditioning		体能训练研究 Physical Training Research	40,000
	竞技体育学院 Sports Coaching College		运动项目教学训练研究-乒乓球 Sports Teaching and Training Research- Table Tennis	40,000
			运动项目教学训练研究-重竞技 Sports Teaching and Training Research-Weightlifting/Wrestling/Judo	40,000
			运动项目教学训练研究-艺术体操 Sports Teaching and Training Research- Eurhythmics	40,000
			运动项目教学训练研究-健美操 Sports Teaching and Training Research- Acrobics	40,000
			运动训练原理与方法 Principles and Methods of Sports Training	40,000
		民族传统 体育学 Traditional Chinese Sports	武术套路 Martial Arts Routine	40,000
	中国武术学院 China Wushu School (Research Institute of		武术散手 Wushu Sanshou	40,000
	Traditional Chinese Sports)		民族民间体育 National Folk Sports	40,000
	运动医学与康复学院 School of Sport Medicine and Physical Therapy	运动康复学 Sports Rehabilitation	运动损伤预防与康复 Sports Injury Prevention and Rehabilitation	45,000
			运动促进健康 Exercise Promotes Health	45,000
			体育教育原理 Principles of Physical Education	40,000
	教育学院 School of Education	体育教育学 Physical Education	体育课程与教学论 Physical Education Curriculum and Teaching Theory	40,000
			特殊体育教育 Special Physical Education	40,000
	心理学院 School of Psychology	应用(运动) 心理学 Applied (Sports) Psychology	竞技运动心理 Competitive Sports Psychology	45,000
			运动健康心理 Sports Health Psychology	45,000
			运动认知心理 Sports Cognitive Psychology	45,000

北京体育大学2023年国际学生硕士研究生学历项目招生专业目录 Beijing Sport University 2023 Master Program Majors for International Students

学院名称 Schools/Colleges	学科名称 Subject	研究方向 Research Direction	学费(元/年) Tuition(CNY/year)	
		体育行政管理 Sports Administration		
管理学院	行政管理	体育政策研究 Sports Policy Research	30,000	
医生子院 School of Managemen	Public Administration	社会体育组织管理 Social Sports Organization Management		
		运动队管理 Sports Team Management		
	教育学原理 Principle of Pedagogy	体育教育原理 Principles of Physical Education	30,000	
		高等体育教育 Higher Physical Education		
教育学院	课程与教学论	中小学体育教育 Primary and Secondary Physical Education		
School of Education	Curriculum and Teaching Methodology	幼儿体育教育 Preschool Physical Education		
	教育史 History of Education	中外体育思想比较研究 Comparative Study of Sports Thoughts in China and Foreign Countries		
	20122	运动训练原理与方法 Principles and Methods of Sports Training		
		重竞技 Weightlifting /Wrestling /Judo		
		健身健美 Fitness		
竞技体育学院	体育教育训练学	体操 Gymnastics	34,000	
Sports Coaching College	中日 東 日 Jil お子 Physical Education and Sports Coaching	羽毛球 Badminton	34,000	
		乒乓球 Table tennis		
		网球 Tennis		
体能训练学院 hool of Strength and Conditioning	(在 客勤客训徒学 ····································		24.000	
	体育教育训练学 Physical Education and Sports Coaching	体能训练研究 Physical Training Research	34,000	
体育商学院 Business School of Sports	体育人文社会学 Sports Humanities and Social Sciences	体育经济与产业研究 Sports Economy and Industry Research	30,000	
体育休闲与旅游学院 nool of Leisure Sports and Tourism	体育人文社会学 Sports Humanities and Social Sciences	体育旅游管理研究 Sports Tourism Management Research	30,000	
	体育教育训练学 Physical Education and Sports Coaching	休闲体育研究 Leisure Sports Research	34,000	
		武术套路 Martial Arts Routine	34,000	
中国武术学院 China Wushu School	民族传统体育学 Traditional Chinese Sports	武术散手 Wushu Sanshou		
(Research Institute of Traditional Chinese Sports)		体育养生 Chinese Traditional Health Preserving on Sports		
		民族民间体育 National Folk Sports		
	应用心理学 Applied Psychology	竞技运动心理 Competitive Sports Psychology		
心理学院 School of Psychology	EXHIUME + Applied rsychology	运动健康心理 Sports Health Psychology	34,000	
	基础心理学 Basic Psychology	运动与认知心理 Sports and Cognitive Psychology		
		艺术体操 Eurhythmics	34,000	
艺术学院 School of Art	体育教育训练学 Physical Education and Sports Coaching	体育舞蹈 (舞蹈) Sports Dance (Dance)		
		健美操 Aerobics		
		运动生理学机制研究 Study on the Mechanism of Exercise Physiology		
	运动人体科学 Sports Somatic Science	运动解剖原理与动作优化 Principle of Motor Anatomy and Motion Optimization		
运动人体科学学院		运动生化与营养研究 Research on Sports Biochemistry and Nutrition	34,000	
School of Sport Science		运动表现与生物力学研究 Research on Sports Performance and Biomechanics	34,000	
		兴奋剂检测新技术与方法研究 Research on New Technology and method of Doping Detection		
		运动与体质健康研究 Research on Sports and Physical Health		
		运动康复医学 Sports Rehabilitation Medicine		
	康复医学与理疗学 Rehabilitation Medicine and Physical Therapy	肌肉骨骼康复研究Musculoskeletal Rehabilitation Research	34,000	
运动医学与康复学院 School of Sport Medicine		心肺功能康复研究 Study on Rehabilitation of Cardiopulmonary Function		
and Physical Therapy		运动伤病防控研究 Research on Sports Injury Prevention and Control		
	运动医学 Sports Medicine	运动与慢性疾病研究 Research on Exercise and Chronic Diseases		
中国篮球运动学院 China Basketball College	体育教育训练学	篮球 Basketball	34,000	
China Basketball College	Physical Education and Sports Coaching	是求 Football	,,,,,,	
中国足球运动学院 China Football College	体育教育训练学	走球 Football 手球 Handball	34,000	
China Football College	Physical Education and Sports Coaching			
		曲棍球 Hockey		
中国排球运动学院	体育教育训练学	棒垒球 Baseball and Softball	24.000	
中国排球运动学院 China Volleyball College	Physical Education and Sports Coaching	排球 Volleyball	34,000	
中国游泳运动学院 China Swimming College	体育教育训练学 Physical Education and Sports Coaching	游泳 Swimming	34,000	
	体育教育训练学	水球 Water Polo	0.1	
中国田径运动学院 China Athletics College	Physical Education and Sports Coaching	田径 Athletics	34,000	
中国冰上运动学院 China Ice Sport College	体育教育训练学 Physical Education and Sports Coaching	冰雪运动 Winter Sports	34,000	
中国奧林匹克高等研究院 stitute for Chinese Olympic Advanced Study	体育人文社会学 Sports Humanities and Social Sciences	体育社会学研究 Research on Sports Sociology	34,000	



全国重点院校 国家"211工程"重点建设大学 国家首批"双一流"建设高校





CONTACT US

Office of Admission

Address: Beijing Sport University, 48 Xinxi Road, Haidian District, Beijing, China

Website: https://www.bsu.edu.cn/ Tel:0086-10-62989342

E-mail:admission@bsu.edu.cn

Apply online:http://121.194.16.14/eedepot.aspx